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Matti Welin, President 

Since the previous member´s meeting I have been hard at work with a wide arrange 
of different matters. In Kalmar, I have worked especially much with the new student 
pub Lékstugan, and with member recruitment and student engagement in a more 
general sense. The engagement, not only in the Linnaeus Union but in almost all 
student associations, the effects of the pandemic can still be felt. Fewer people than 
ever engage themselves in the student social life, and because of this we have decided 
to put extra resources into breaking this negative trend. This goes hand in hand with 
our work regarding Lékstugan. We, along with the municipality of Kalmar, 
conducted surveys in the past where the most frequent response to the question of 
what students feel lack in their social life, was a student pub where everyone is 
welcome. Now that this exists, enough people are still not coming to visit the pub, 
which is frustrating to say the least. Yet, we see small steps of change in the right 
direction each month and it is certainly better now than it was in the beginning of 
this fall semester. I hope that these positive developments continue, and we will keep 
working relentlessly to make this work, together with the student associations in 
Kalmar.  

In Växjö, I have worked with strengthening our relationship with the University and 
the Municipality. I have brought up the increased visibility and prescence of gangs 
and drug dealers on campus, and we are working on strengthening the safety, security 
and sense of community of all Students in Växjö. During the introduction week, we 
worked together to push away the gangs which worked well, but since they are slowly 
but surely coming back we have to continue to work together to push them away. 
Besides this, I have worked on finding a solution for the Cube that RadioLur resides 
in, and we are currently looking into opportunities to take ownership of the Cube in 
the near future. Hopefully, we will find a solution soon.  

Regarding both cities, we cooperated with the University, hoping there would be a 
merger of Linnaeus University and Blekinge Tekniska Högskola (BTH). 
Unfortunately, their University board decided to not even conduct an investigation, 
looking into the opportunities of doing such a merger. However, we have created a 
strong and lasting relationship with the student union at BTH and are excited to 
cooperate and work together a lot in the future. I have also worked with the 
University regarding EUniWell, which is an alliance of European Universities that 
Linnaeus University have joined and that comes with a lot of opportunities for us 
students regarding international exchanges and internships. Today, I hope we all 
decide to incorporate the EUniWell committee into our regular business, and I am 
excited to spread the word about what EUniWell is and what it means for us all, in 
the future. 

 
Matti Welin 

President 

2023-11-22 
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Organisationsrapport – Miriam Parkkinen, Utbildningsbevakare Växjö & Natalie Svensson, 

Utbildningsbevakare Kalmar  

Sedan det senaste medlemsmötet har det riktiga arbetet som utbildningsbevakare dragit igång 

ordentligt. Under sommaren la styrelsen mycket tid på att lära känna varandra och bygga en stadig 

grund av kunskap om både Linnékåren och Linnéuniversitetet. Under perioden sedan förra 

medlemsmötet har mycket tid spenderats på främst studentärenden och diverse möten med olika 

organ inom universitetet. Vi ser med glädje att många studenter vågar kontakta oss om såvida 

rådgivning som hjälp.  

Under den sista tiden på terminen har vi mycket förberedande arbete kring universitetsorganen men 

också med utbildningsföreningarna. Många föreningar kommer under de kommande månader få en 

ny styrelse vilket innebär att vi vill skapa en god förutsättning för såvida den gamla styrelsen att ge 

en fantastisk överlämning men också för den nya styrelsen att få ett stort välkomnande och känna 

trygghet i sina poster. 

 

Organisation report – Miriam Parkkinen, Head of educational matters Växjö & Natalie 

Svensson, Head of educational matters Kalmar 

Since the last membersmeeting the real work as head of educational matters has started. 

During the summer we spent a lot of time getting to know each other and building a 

foundation of knowledge regarding both The Linnaeus Union and The Linnaeus University. 

During this period since the last membersmeeting a lot of the focus has been on student 

cases and various meetings in the different parts of the university. We are very happy that a 

lot of students come to us regarding help or guidance during their studies.  

During this last part of the semester we have worked with a lot of preparations both 

regarding the different parts of the University but also together with our educational 

associations. Many of the assocations will change boards during the coming months which 

means that we want to create as good of a basis as possible to be able to have a good 

handover as well as make sure their new board members feel welcome and secure in their 

new positions.  
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Linnékåren Växjö  
Social.v@linnek.se 
079-335 62 13 
www.linnek.se   
 
 
 

Kajsa Edenborg, Studiesocial Växjö 
Rapporten avser period 2023-09-19 till 2023-11-24. 

 
Händelser under rapportens period 

 
Föregående period har jag jobbat inom flera områden, några uppgifter som tagit stort fokus 
är att planera inför Musikhjälpen, undersöka möjligheterna för att Kuben ska få vara kvar på 
campusområdet, behandla äskningsansökningar och att samla in dokumentation som tidigare 
saknats från studentföreningarna. 
 
Jag har även lagt mycket tid på trygghetsfrågan, med insatser som en trygghetsvandring 
tillsammans med polisen, Studenthälsan, säkerhets representant på kommunen, 
Hyresrättsbolagen på campus och Vöfab. Jag har även lagt mycket tid på att planera inför 
medlemskaffet, CSN-frukosten och Linnékåven. 
 
Andra nämnvärda händelser eller möten är att jag var med och anordnade Växjö Zine-fest på 
biblioteket. Jag har ansvarat för att en kassörutbildning och lokalbokningsutbildning har 
erbjudits till samtliga studentföreningar. Tillsammans med Studentpubarna, Studenthälsan 
och polisen har vi genomfört en Studentpubsutbildning för alla nya studenter som ska jobba 
på puben. Jag har ansvarat för kårens medverkan på PAX-arbetsmarknadsdag och Karriärdag 
för teknik & Byggarndagen. Jag har genomfört 2 ordförandetorg och flertal möten med 
enskilda föreningar om ärenden som rör studiesociala frågor.  
 
Jag har deltagit i möten med några av de samverkansgrupper som kåren ingår i. Några av 
dom är ANDTS-gruppen, SAM-trygghetssamverkan, Strategiskt Partnerskap och snart ska 
jag ingå i en ny grupp som ska fokusera på verksamheterna på Slottsområdet.  
 
Deltagit som studentrepresentant på fakulteten för Konst och Humanioras internat. Varit på 
kalmarkontoret i samband av besöket från SFS ordförande. Jag har tillsammans med kollegor 
deltagit i företagseventet av näringslivsavdelningen på kommunen ”Vi älskar Växjö”. Jag 
deltog också på en Kick-Off i konserthuset som handlade om engagemang i Musikhjälpen, 
som Växjö & Co anordnade. 
 
Jag har haft kontakt med Hitract för att jobba vidare på vårt samarbete för att förbättra 
förutsättningarna för studentföreningar och underlätta administrativa utmaningar. 
 
Sist men inte minst har vi firat att jag och Matti har båda fyllt 25 år under perioden. 
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Information om den kommande perioden 

Den kommande period så kommer genomförandet av uppmärksammandet av 
Musikhjälpen här på Campus ta mycket tid. Jag ser verkligen fram emot aktiviteterna 
och jag är övertygad om att vi alla kommer bidra med en väldigt lyckad 
Musikhjälpen-vecka.  

Innan året är slut ska jag även tillsammans med studenthälsan genomföra en 
fadderutbilning med Smisk och ESN. 

Kommande period kommer också kräva mycket tid för planering inför vårterminen. 
Några kommande aktiviteter som jag ska sätta i gång det förberedande arbetet med är 
en studentpubsutbildning, styrelseutbildning, kassörsutbildning, Workshop för ökat 
engagemang samt bildandet av Valborgs planeringsgrupp.  

 
English: 
 
Events during the reporting period 

 
In the previous period, I have worked in several areas, with a focus on tasks such as 
planning for Musikhjälpen, exploring possibilities for Kuben to remain on the 
campus, processing funding applications, and collecting documentation that was 
previously missing from student associations. 
 
I have also dedicated a significant amount of time to security issues, including a 
safety walk with the police, Student Health Services, a security representative from 
the municipality, rental companies on campus, and Vöfab. Additionally, I have spent 
considerable time planning for membership coffee, CSN breakfast, and Linnékåven. 
 
Other notable events or meetings include my involvement in organizing the Växjö 
Zine Festival at the library. I have been responsible for providing treasurer training 
and facility booking training to all student associations. Together with the Student 
Pubs, Student Health Services, and the police, we conducted a Student-Pub Training 
for all new students working at the pub. I have been responsible for the organization's 
participation in the PAX job market day and Career Day for Technology & 
Construction Day. I have conducted two chair meetings and several meetings with 
individual associations on matters related to study and social issues. 
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I have participated in meetings with some of the cooperation groups that the 
organization is part of, including the ANDTS group, SAM Security Cooperation, 
Strategic Partnership, and soon I will be part of a new group focusing on activities at 
the Slottsområdet. 
 
I have served as a student representative at the Faculty of Arts and Humanities 
retreat. I visited the Kalmar office during the visit from the SFS president. Along 
with colleagues, I participated in the business event organized by the business 
department of the municipality, "Vi älskar Växjö" (We Love Växjö). I also attended 
a Kick-Off at the concert hall organized by Växjö & Co, which focused on 
involvement in Musikhjälpen. 
 
I have been in contact with Hitract to continue working on our collaboration to 
improve conditions for student associations and facilitate administrative challenges.  
 
Last but not least, we celebrated that both Matti and I turned 25 during this period. 

 
Information about the upcoming period 

 
In the upcoming period, the implementation of the Musikhjälpen events here on campus will 
take up a lot of time. I am really looking forward to the activities, and I am convinced that 
we will all contribute to a very successful Musikhjälpen-week. 
 
Before the year ends, I will also, together with the Student Health, conduct a “Fadder-
training” with Smisk and ESN. 

The upcoming period will also require a lot of time for planning for the spring 
semester. Some upcoming activities that I will initiate the preparatory work for 
include a student pub training, board training, treasurer training, a workshop for 
increased engagement, and the formation of the Valborg planning group. 

5

mailto:Social.v@linnek.se


Since the last member meeting, a significant part of my work has revolved around the

associations and the establishment of LéK-Stugan. Something that most associations in

Kalmar are experiencing is a reduced level of engagement among students, making it

challenging to carry out events. Through this, I have been working on engaging in

conversations with both the associations and students to gain a better understanding of the

situation and, at the same time, explore solutions that we can find together.

I have also attended several different forums to represent the students of Linnaeus

University, both locally and at a higher level. Much time has been spent in communication

with Kalmar municipality regarding the conclusion of Kalmar as the student city of the year

and how we, together, should look forward. Discussions about various forms of

collaboration have taken place to integrate students into Kalmar's business community.

Various activities have also been planned and executed since the last member meeting. We

had a Halloween week with ghost hunts, a movie day, and a concluding Halloween party at

LéK-Stugan. We have moved our CSN breakfast to LéK-Stugan, contributing to a cozier

event and more members discovering the student union house. Planning for Christmas has

also been underway, along with the planning of events for the spring of 2024.

Stina Sjöberg
Head of Social Matters Kalmar
24th of November 2023
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Organisation repport 
Part time board members, Kalmar 

Svenska 

Sedan senaste medlemsmötet har vi varit med på medlemskaffen, CSN-frukostar och arbetat med våra 
valda arbetsgrupper. My har varit med på de internationella gruppen mötena, Isak har deltagit i UTBK 
och Jinling arbetar med BEM gruppen. Vi har varit aktiva i att främja studentlivet i Kalmar då vi jobbar 
mycket med det nya kårhuset och kämpar för att det ska fungera. Vi var också med och planerade 
halloweenfesten som kårhuset och Linnékåren hade tillsammans.   

I framtiden vill vi fortsätta att stå på medlemskaffen, vara med på mässor, stödja kårhuset i Kalmar och 
främja studentlivet på Linnéuniversitetet.   

 _______________________________________________________________________________ 

English 

Since the last members meeting we have participated in memberscoffees, CSN-breakfasts and worked 
in our chosen groups. My has taken part of  the international group meetings, Isak has worked with the 
UTBK group and Jinling is working with the BEM group. We have been active in promoting the 
studentlife in Kalmar because we work a lot with the new union house and are fighting for it to work. 
We also took part in the Halloween eventplanning that the union house and the Linnaeus union had 
together in Kalmar.   

In the future we want to continue participating at the memberscoffees, CSN-breakfasts, support the 
union house and promote the student life in Kalmar. 

Isak Hylleblad Sörmander 

My Fagergren 

Jinling Li 

Deltidsledamöter / Part time boardmembers Kalmar 

2023-11-23 Kalmar
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Part Timers in Växjö 

Isabella 

At the last member’s meeting I was elected to the board as a part-timer and since 
then I have been introduced to the board and staff and started assisting them in their 
work. The internal group I chose to join is UTBK, the group focused on education 
quality and within the group I have supported the ongoing projects and worked on 
my own case. I have familiarised myself with the classic Linnaeus Union work with 
for instance working at members coffees, put up das papier and went on the trip to 
Huseby. I have also recently joined the literature grant group. The following period I 
will continue assisting the board and staff, work with the UTBK group, work with 
the literature grant group and of course the events surrounding Musikhjälpen.  

Andy 

Since the last members' meeting until now, I have participated in all BEM meetings, 
providing comments, and ideas, and serving as secretary. It was my pleasure to 
participate in the Huseby Christmas market. I welcomed the students on the bus and 
supported the team. In support of Mental Health Week, I provided them with FIKA 
and helped them carry some equipment. The event was on Saturday morning, a very 
insightful and joyful event. I have been present at meetings with Växjö-Team and the 
board. I enjoyed one member's coffee dressed up as a gorilla. Besides, I have been 
talking with my Classmates about the importance of the Union. Karin and I met with 
Culture-Connection and other international students for a discussion about the main 
concerns and problems on campus. I will work with Karin on a proposal to improve 
the integration of international students on campus. 

Noah 

Since the last member’s meeting I have focused most of my attention on 
Linnékåren’s new committee for EUniWell. The committee has now been formed 
with me as the group leader and we have 8 committee members. We have had a few 
events like an art-workshop for Halloween, a mental health week with workshops 
and potluck/poetry mashup. As a part of the EUniWell student board I have also 
participated in monthly board meetings, a workshop in Cologne, a conference in 
Murcia and had a presentation of the Swedish university and student engagement 
model for students and staff in Nantes. I have also been taking part in Linnékårens 
member events like the member’s coffee, Linnékåven and CSN breakfast. I have 
been in meetings with the rest of Linnékåren like house-meetings, international 
group meetings and have been trying to help the presidium with issues arising since I 
have been a part of the Union for a while now. Until the next member’s meeting I 
will continue with similar projects as I am doing now. 

 
Isabella Engström 

Part-timer Växjö 
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Andersson Audberto Cueva Flores 

Part-timer Växjö 

1993-07-20 

 

Noah Sörmander 

Part-timer Växjö 

2001-05-21 
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Tjänstepersoner 

Sedan föregående medlemsmöte har kårens arbete fortlöpt som planerat. Kåren organiserar sig i 

interna arbetsgrupper som bland annat behandlar utbildningsfrågor, sociala event och 

internationella frågor. Dessa arbetsgrupper har alla kommit igång med höstens arbete. 

I oktober genomfördes en fysisk utbildningsträff gällande kårens HBTQI-diplomering. 

Linnékåren har varit HBTQI-diplomerade sedan 2019 och i år är det dags för organisationens 

omdiplomering. Samtliga tjänstepersoner deltog i omdiplomeringen. 

Flera olika samverkansträffar med såväl Växjö som Kalmar kommun har hållits. I november 

undertecknades ett nytt tvåårigt samarbetsavtal mellan Linnékåren och Växjö kommun, som 

bland annat innefattar folkbokföringsprojektet Ny i Växjö. Genom Ny i Växjö kan alla studenter 

som folkbokför sig i Växjö få ett välkomstpaket värt 1000 kronor. Ett nytt avtal med Kalmar 

kommun kommer att undertecknas inom kort och även där ingår en del om folkbokföring. Ny i 

Kalmar ger från och med i höst även Kalmarstudenter möjligheten att få ett presentkort. Dessa 

projekt ger också medverkande studenter möjligheten att skänka 100 kronor till en valfri 

studentförening, vilket på så vis även bidrar till föreningarnas ekonomi. 

Arbetet med kårhuset Lék-Stugan i Kalmar framskrider och det pågår flera olika processer för att 

säkerställa Kalmarstudenternas möjlighet till en samlingsplats. Detta är också något som regleras i 

Linnékårens avtal med Kalmar kommun. 

Linnekårens tjänstepersoner har under perioden arrangerat och medverkat i flera interna och 

externa event, så som medlemskaffen, CSN-frukostar, Linnékåven, sommarjobbsmässa, PA-

dagen och Karriärdag Teknik. 

2023-11-22 

Elin Gunnarsson, verksamhetsledare Linnékåren 

 

Staff 

Since the previous members' meeting, the work of the student union has proceeded as planned. 

The union organizes itself into internal working groups that address educational matters, social 

events, international matters, among other things. All these working groups have started their 

work for the fall. 

In October, a physical training session on the union's LGBTQI certification was conducted. 

Linnaeus Union has been LGBTQI certified since 2019, and this year marks the re-certification 

of the organization. All staff members participated in the re-certification. 

Several collaboration meetings with both Växjö and Kalmar municipalities have been held. In 

November, a new two-year collaboration agreement was signed between Linnaeus Union and 

Växjö municipality, including the civil registration project "Ny i Växjö" (New in Växjö). Through 

Ny i Växjö, all students registering in Växjö can receive a welcome package worth 1000 SEK. A 

new agreement with Kalmar municipality will be signed shortly, also including a section on civil 

registration. Ny i Kalmar will, starting this fall, offer Kalmar students the opportunity to receive a 

gift card. These projects also allow participating students to donate 100 SEK to a chosen student 

association, thus contributing to the associations' finances. 
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Work on the student union building Lék-Stugan in Kalmar is progressing, and various processes 

are underway to ensure Kalmar students have a gathering place. This is also regulated in Linnaeus 

Union's agreement with Kalmar municipality. 

During this period, Linnaeus Union's staff members have organized and participated in several 

internal and external events, such as member coffees, CSN breakfasts, Linnékåven, summer job 

fair, PA day, and Career Day for Engineering. 

2023-11-22 

Elin Gunnarsson, executive manager Linnaeus Union 
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Sammansättning av Linnékårens styrelse 2024/2025 
Under andra ordinarie medlemsmötet varje år, fastställs i kårens stadgar att det skall beslutas om hur 
styrelsens sammansärrning ska se ut för nästkommande verksamhetsår. 
Förslag på kårstyrelsens storlek för verksamhetsåret 2024/2025:  

- En (1) ordförande med placering ort i Kalmar och Växjö 
- Två (2) studiesocialt ansvariga. En (1) med placeringsort i Kalmar och en (1) med placeringsort 

Växjö. 
- Två (2) utbildningsbevakare. En (1) med placeringsort i Kalmar och en (1) med placeringsort Växjö. 
- Sex (6) deltidsledamöter. Tre (3) ledamöter med utgångspunkt från Kalmar och tre (3) ledamöter 

med utgångspunkt från Växjö. 
 

Medlemsmötet föreslås besluta:  
- Att godkänna storlek, poster och huvudorter av kårstyrelsen för verksamhetsåret 2024/2025 enligt 

ovan förslag. 
 
____________________________________________________________________________________ 
 
During the second member´s meeting each year, the statues of the Linnaues Union affirms that it shall be 
decided how the next coming board is structured. 
Proposal on the composition of the Board for the Operational Year 2024/2025:  

- One (1) President with placement in Kalmar and Växjö 
- Two (2) Board Members in Charge of Students’ Social Matters. One (1) with placement in Kalmar 

and one (1) with placement in Växjö. 
- Two (2) Board Members in Charge of Educational Matters. One (1) with placement in Kalmar and 

one (1) with placement in Växjö. 
- Six (6) part-time Board Members. Three (3) members based in Kalmar, three (3) members based in 

Växjö. 
 
The Member’s Meeting is proposed to decide:  

• To approve the number, posts and placements of the Board for the Operational Year 2024/2025 as 
stated above 

 
 
Matti Welin 
Ordförande Linnékåren 
President of the Linnaues Union 
2023-11-22 
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Missiv
Covering Letter

Verksamhetsberättelse kårstyrelsen 2022/2023

I enlighet med Linnékårens stadgar ska beslut om tidigare kårstyrelsens
verksamhetsberättelse röstas om vid höstterminens andra ordinarie
medlemsmöte.

Medlemsmötet föreslås besluta:
• att godkänna verksamhetsberättelsen

Organisation story by the union board 2022/2023

According to the Statues of Linnaeus Union, the organisation story for the
previous board shall be voted on at the second members meeting of the fall
semester.

The Members Meeting is proposed to decide:
• to approve the organisation story

Matti Welin
Ordförande
President
2023-11-24
Växjö
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Verksamhetsberättelse för Linnékåren 2022/2023 
Verksamhetsstyrning 
Linnékårens högsta beslutande organ är medlemsmötena, där alla medlemmar har chans att delta. 
Medlemmarna väljer den nya styrelsen via kårvalet där alla styrelsens ledamöter blir 
förtroendevalda på heltidspositioner eller deltidspositioner. Styrelsen får förtroendet att agera 
som beslutande organ i tidsperioderna mellan medlemsmötena. Revisorerna står över styrelsen i 
den bemärkelsen att de granskar styrelsen för att försäkra medlemmarna om att styrelsen utför 
sina skyldigheter. 

Medlemmar 
Under verksamhetsåret 2022/2023 har antalet medlemmar fortsatt varit lägre i jämförelse 
med kårens medlemsantal innan pandemin. Vid avslutet av vårterminen 2023 var antalet 
medlemmar 4131 personer. Vi kan konstatera en återväxt bland vårt medlemsantal, men att vi 
fortfarande har en del tapp att ta igen på grund av den pandemi som vi har befunnit oss i under 
de gångna åren. Under höstterminen 2019, innan pandemin, hade Linnékåren 6086 medlemmar, 
medan vi i slutet av juni 2021 hade 2290 medlemmar. Under nästkommande verksamhetsår är 
vår förhoppning att vi som organisation får förutsättningar att under hela läsåret kunna 
genomföra sociala och fysiska aktiviteter i studenternas närmiljö för att kunna fortsätta den 
återväxt som påbörjats. 

Revisorer 

Linnékårens revisorer väljs vid årsmötet inför det kommande verksamhetsåret. På 
årsmötet i maj 2022 valdes en räkenskapsrevisor och två verksamhetsrevisorer till att granska 
organisationen under detta verksamhetsår. Revisorernas uppgift är att granska organisationen 
och vid behov även fungera som en oberoende rådgivare. För detta verksamhetsår valdes 
följande personer in som revisorer för verksamheten: 
Verksamhetsrevisorer: Louise Ahlström och Ali Al-Zargani 
Räkenskapsrevisor: Marcus Engström 

 
Vår räkenskapsrevisor är auktoriserad revisor och har framför allt i uppgift att se över vår 
ekonomiska information, men är också till stöd för att identifiera övriga problem inom 
organisationen, som denna arbetar fram en lösning för i samverkan med styrelsen. Våra 
verksamhetsrevisorer har i huvudsaklig uppgift att se till att styrelsen inte bryter mot Linnékårens 
stadgar. 

Styrelse 

Styrelsens ledamöter 2022/2023 har varit förtroendevalda för mandatperioden 2022-07-01 till 
2023-06-30 om inget annat anges. Styrelsen har bestått av 11 ledamöter och man har i huvudsak 
som styrelse ett strategiskt uppdrag. Styrelsen består av fem (5) ledamöter med heltidsuppdrag 
(dessa fem personer kallas inom organisationen för presidium) och sex (6) deltidsledamöter. 
Presidiet agerar utöver sin strategiska styrelseroll även operativt för organisationen, bland annat 
med arbetsgivaransvar för organisationens tjänstepersoner. Vid behov agerar även övriga 
ledamöter i styrelsen operativt.  
 
Presidium  
Ludvig Malmquist, ordförande  
Isak Hylleblad Sörmander, studiesocialt ansvarig Kalmar  
Eric Ask Josefsson, utbildningsbevakare Växjö  
Bryan Wahlgren, utbildningsbevakare Kalmar (2022-07-01--2022-10-20) 
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Noah Sörmander, studiesocialt ansvarig Växjö (från och med 2022-09-12) 
Natalie Svensson, utbildningsbevakare Kalmar (från och med 2023-02-21) 
 
Övriga ledamöter  
Xuan Dong  
Rida Naeem (2022-07-01–2023-01-31) 
Andreas Johansson (2022-07-01--2023-01-15) 
Sebastian Gustafsson-Persson (2022-07-01--2022-11-30) 
Golzar Daneshzad (2022-07-01--2022-11-22) 
My Fagergren (från och med 2022-09-12) 
Adam Jodelsohn (från och med 2023-02-21) 
Jacob Nilsson (från och med 2022-12-06) 
Matti Welin (från och med 2023-02-21) 
Miriam Parkkinen (från och med 2023-02-21) 
 
Ordförande 
Ordförande har det övergripande ansvaret för organisationen och dess interna verksamhet. 
Under verksamhetsåret 2022/2023 har ordförande fokuserat på flertalet uppgifter. Dels har ett 
starkt samarbete upprättats med hyresgästföreningen i Växjö i syfte att motverka orimligt höga 
hyreshöjningar. Samarbetet har blivit starkt. Samverkan mellan Linnékåren och 
Hyresgästföreningen i Kalmar är fortfarande under utveckling. 
 
Kalmar blev utsedd till årets studentstad av SFS 2023 (Sveriges förenade studentkårer) och 
ordförande tog i emot priset i januari. 
 
Den högst prioriterade arbetsuppgiften genom året var att kårhuset i Kalmar skulle öppna, vilket 
det också gjorde. Det var mycket arbete för att föreningen LéK-Stugan skulle ha de finansiella 
och organisatoriska förutsättningarna för att kunna öppna. Detta har ordförande gjort i tät dialog 
med studiesocialt ansvarig i Kalmar samt diverse tjänstepersoner.  
 
I slutet av verksamhetsåret jobbade också ordförande med ett förslag till handlingsplan vid 
sexuella trakasserier i studentlivet, vilket antogs av medlemsmötet. Medlemsmötet beslutade 
också att tillträdande styrelse skulle fortsätta utveckla detta arbete.  

Samverkansarbete 
Som ordförande har man ett ansvar för att upprätthålla det samarbete som Linnékåren har med 
externa aktörer. Detta innebär ett konstant arbete tillsammans med verksamhetsledaren där vi ser 
till att avtalen som kåren har med externa parter är uppdaterade samt att samtliga parter lever 
upp till avtalen. 
 
Linnékåren har ett samarbetsavtal med Linnéuniversitetet, Kalmar kommun och Växjö kommun 
som kallas Strategiskt partnerskap, under året hålls kontinuerliga avstämningar. Där jobbar vi till 
exempel med hur Växjö och Kalmar ska bli så attraktiva studentstäder som möjligt.  
 
Linnékåren har även två separata avtal med Växjö och Kalmar kommun. I dessa avtal ska kåren 
jobba för att stärka studentstädernas attraktivitet samt utveckla studentlivet.  
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I avtalet med Växjö betonas att öka kopplingen mellan campus och övriga kommunen. Ludvig 
Malmquist och Noah Sörmander har även lyft de orimligt höga hyrorna i flera olika sammanhang 
och möten med kommunen.  
 
En stor del av samarbetet med Kalmar kommun har kretsat kring att Kalmar fick utmärkelsen 
årets studentstad samt att ett kårhus nu har öppnats. Ludvig Malmquist och Isak Hylleblad 
Sörmander har deltagit i Kalmar kommuns näringslivsråd där frågor om Kalmar kommuns 
näringsliv och utveckling diskuterades. I detta forum lyfte Ludvig och Isak upp studenters 
perspektiv på regelbunden basis.  
 
Folkbokföringsprojektet Ny i Växjö ger Växjöstudenterna möjlighet att få ett förmånligt 
välkomstpaket i samband med att de folkbokför sig i staden, samtidigt som kåren och 
studentföreningarna får ett ekonomiskt bidrag för varje folkbokförd student. Under 
verksamhetsåret fick tog vi emot 954 ansökningar varav 752 blev godkända och fick ett 
välkomstpaket. I slutet på verksamhetsåret beslutade även Kalmar kommunstyrelses 
arbetsutskott att införa ett likande upplägg vid namn “Ny i Kalmar”, eftersom beslutet togs i juni 
har detta dock ej genererat några intäkter under verksamhetsåret 2022/2023.  
 

Universitetsarbete 
Universitetsstyrelse 
Under året har Ludvig Malmquist, Isak Hylleblad Sörmander och Eric Ask Josefsson varit 
studentrepresentanter i Linnéuniversitetets styrelse. Styrelsearbetet har präglats av en 
rektorsrekrytering och en pro-rektorsrekrytering samt förarbetet till ett eventuellt samgående 
med Blekinge tekniska högskola. Styrelsen har även arbetat med en uppdaterad 
verksamhetsplansprocess för universitetet. Studentrepresentanterna har lyft de stora 
administrativa kostnaderna som finns i universitetets organisation. Studentrepresentanterna har 
likt styrelsen kritiserat regeringsbeslutet att korta mandatperioderna för de externa ledamöterna i 
universitetsstyrelserna. 
 
Universitetets ledningsgrupp  
I universitetets ledningsgrupp sitter rektorsgruppen, samtliga universitetets dekaner och två 
studentrepresentanter från studentkåren. Under verksamhetsåret 2022-2023 har Ludvig 
Malmquist och Eric Ask Josefsson deltagit på de regelbundna träffarna med universitetets 
ledning.  
 

Arbetet i ledningsgruppen har under året präglats av effektivisering och expansion. 
Linnéuniversitetet gick in i en fas där ledningen ansåg att det var dags att effektivisera det interna 
arbetet och synliggöra det externa så att lärosätet kunde växa ännu mer. I detta arbete fanns 
Linnékåren med för att säkerställa att arbetet inte fokuserade enbart på forskning och forskare 
utan även på utbildning och studenter genom att bland annat tydliggöra vikten av att en bra 
forskare även ska vara en bra lärare och pedagog. Parallellt med universitetets arbete kring ett 
eventuellt samgående med Blekinge tekniska högskola poängterade kåren vikten av att 
studenterna ska kunna resa mellan campusorterna på ett sätt som både är ekonomiskt och 
ekologiskt hållbart. Detta ledde till att ledningen började utreda möjligheten till billigare eller 
gratis resor mellan Växjö-Kalmar för studenter; ett arbete som fortfarande pågår.  
Vidare så har en stor del av året präglats av den ekonomiska kris som råder i landet vilket ledde 
till att fler studenter var tvungna att jobba vid sidan av sina studier samt att universitetets 
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lokalhyror steg avsevärt. Detta berördes i ledningsgruppen på två sätt; för det första så 
diskuterades vissa utbildningars innehåll i de fall då studenter kunde jobba mellan 50-100% och 
ändå klara studierna utan problem. För det andra så ville ledningen effektivisera 
lokalanvändningen på de två huvudorterna där vi i Linnékåren tydligt markerade vikten av att 
inte minska på studenternas studieytor och grupprum. 
 

Utbildningsbevakning 

Utbildningsbevakningen har under verksamhetsåret 2022-2023 präglats av ett stort fokus på det 
studentnära påverkansarbetet bland fakulteter och ledning. En stor del av verksamhetsåret 
genomfördes utan någon utbildningsbevakare i Kalmar vilket gjorde att hela presidiet fick hjälpas 
åt för att kunna täcka upp för den vakanta posten. 

Presidiet deltar inom sitt uppdrag, utöver sina interna organisatoriska uppgifter, även vid 
beredande och beslutande organ vid Linnéuniversitetet, där den enda gemensamma nämnaren 
för samtliga fem (5) är det veckovisa rektorsbeslutet. Utöver detta ingår tre (3) ledamöter, i 
Universitetsstyrelsen och två (2) ledamöter i Linnéuniversitetets ledningsgrupp. 
 
Samverkan 

En stor del av utbildningsbevakarnas arbete under verksamhetsåret har varit att bibehålla goda 
relationer med de aktörer som hjälper oss att arbeta för en bättre studietid för studenterna. Detta 
har inneburit att utbildningsbevakarna deltog på möten med RUL, KU och DN men även inom 
respektive fakultets fakultetsstyrelse och nämnden för lärarutbildning. Genom detta säkerställde 
vi utbildningsbevakningen på en fakultetsövergripande nivå men för att kunna säkerställa det 
studentnära påverkansarbetet engagerade vi samtliga utbildningsföreningar mer i arbetet med 
studentinflytande.  

Utbildningsföreningarna tog under året ett större ansvar för att bevaka utbildningar relevanta för 
sina medlemmar samt bidrog med att medverka som eller upplysa om studentrepresentanter. 

Vidare så har utbildningsbevakarna under året samverkat på nationell och internationell nivå 
tillsammans med Sveriges förenade studentkårer (SFS) och Lärosäten Syd för att få en bredare 
inblick i utbildningspolitik och påverkansarbete. Inom SFS har kåren deltagit på nätverksträffar 
och medlemsmöten där vi har använt tiden till att förstå hur andra lärosäten behandlar olika 
problem inom högre utbildning samt hur de arbetar med dem.   

Linnékåren har fortsatt deltagit i dialoger med universitetets ledning och fakulteter varje termin 
för att belysa uppkomna problem och utvärdera hur respektive fakultet och nämnden för 
lärarutbildning arbetat med kvalitetssäkring av utbildningarna. Under höstens dialog låg fokus på 
de uppkomna problem och klagomål som studenter på respektive fakultet har påvisat medan 
vårens dialog fokuserade helt på utbildningsutbudet.  

Internt arbete 

Linnékårens interna arbetsgrupp har fortsatt sitt arbete. Utbildning för studentrepresentanter 
hölls under året både på svenska och engelska. Gruppen har även arbetat med nyhetsbrev riktade 
till studentrepresentanter samt med att revidera och översätta handboken för 
studentrepresentanter.  
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Klassrumsbesök genomfördes både på campus Kalmar och Växjö men även på satellitorter som 
Västervik. Klassrumsbesök är ett vanligt förekommande påverkansarbete där man synliggör 
kårens arbete men också för diskussion kring relevanta teman, till exempel behandlades fusk och 
plagiat vid dessa tillfällen.  

För att vidare synliggöra kårens arbete med utbildningsbevakning arbetade vi fram ett projekt i 
samverkan med utbildningsföreningarna. Projektet belyste ett återkommande problem, nämligen 
den bristande svarsfrekvensen på kursvärderingar.  
 

Utbildningsbevakarna har även genomfört en satsning att belysa sitt arbete gentemot de 
studiesocialt ansvariga samt ordförande. Detta ledde till att ordförande samt de studiesocialt 
ansvariga lärde sig mer om utbildningsbevakning, vilket var positivt. 
Studentinflytande 

Det övergripande arbetet med studentinflytande har fortsatt. Fokus har främst varit riktat mot 
problematiken kring kursvärderingar samt fusk och plagiat. Arbetet med handboken och 
utbildningen för studentrepresentanter har varit en stor del av arbetet för att synliggöra 
studenternas rätt att bli representerade. Genom arbetet med kursutvärderingskampen 
tillsammans med utbildningsföreningarna lyftes också kursvärderingarna som en viktig plattform 
för studentinflytande.  

Under året har utbildningsbevakarna deltagit i revideringen av lokala reglerna för kurs och 
examination samt nya riktlinjer för arvodering av studentrepresentanter, detta för att säkerställa 
studenternas bästa i universitetets dokument och förhållningssätt. Något som påbörjades under 
våren 2023 var arbetet med att upplysa universitetets fakulteter och ledning om vilken påverkan 
som ett minskande antal lärare på universitetet kan ha. Arbetet med detta grundar sig i en 
rapport skriven av SFS som bland annat belyser vikten av lärarledd undervisning. 

Studiesocial verksamhet 

Studentkårens studiesociala arbete är en bred och mångfacetterad del av organisationens 
verksamhet som går in i många olika delar. Nedan redogörs för det studiesociala arbetet under 
verksamhetsåret med utgångspunkt från Kalmar och Växjö. I och med att den studiesociala 
verksamheten är väldigt omfångsrik har vi valt att fokusera på utvalda delar som haft större 
relevans för arbetet under året. 

Kalmar 

Denna del kommer att beröra den studiesociala verksamheten i Kalmar. 

Introduktionen 

Varje år i månadsskiftet augusti/september inträffar den två veckor långa introduktionen i 
Kalmar som är till för de nya studenterna på Linnéuniversitetet. Introduktionen anordnas så att 
de nya studenterna ska känna sig välkomna och få en bra start på sin studietid och planeras 
primärt av Kalmars utbildningsföreningar. Föreningarna anordnar egna introduktioner för de 
program och kurser där de utövar utbildningsgranskning. Under introduktionen i Kalmar så 
anordnar även Linnékåren egna evenemang som är gemensamma för alla nya studenter. År 2022 
så planerade Linnékåren att ha en kraftigt förminskat Garden Party och kårkväll med mer fokus 
på mingel mellan föreningarna och ge studenterna en chans att träffa nya människor även 
utanför sina utbildningar. Dessa evenemang var inte särdeles lyckade, evenemangen var 
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planerade med föreningarna med målet att det skulle vara så billigt som möjligt och var därför 
starkt beroende av föreningarnas hjälp för att evenemangen skulle kunna genomföras, men 
föreningarna levererade inte på sin del och därför var det inte så mycket som hände och det blev 
väldigt mycket arbete för kårens arbetare då föreningarna inte hjälpte till som de skulle. På grund 
av denna situation på Garden Party så valde jag också att ställa in kårkvällen.  

Vi hade också en brännbollsturnering och Linnécupen som var väldigt lyckade. 
Brännbollsturneringen och Linnécupen var tävlingar mellan de olika föreningarna där de kunde 
avgöra mellan sig vem som var bäst och kunde ta hem en vandringspokal som de kunde förvara 
på sina kontor fram tills nästa introduktion. 

Kalmar Näringslivsråd 

Studiesocialt ansvarig i Kalmar samt ordförande i Linnékåren sitter som studentrepresentanter i 
Kalmar kommuns näringslivsråd. I denna grupp så bjuder kommunen in företag som de tycker 
har ett positivt avtryck på näringslivet. I gruppen har även Kalmar kommuns universitetsstrateg, 
näringslivschef samt kommunalråd deltagit.  

Målet med gruppen är att knyta kontakter och skapa samarbeten mellan företag och föreningar i 
kommunen. Ordförande och studiesocialt ansvarig har uppskattat dessa aktiviteter.  

Aktiviteter 

Utöver introduktionen så har Linnékåren haft ett flertal aktiviteter under året. Under årets gång 
har CSN-frukostar anordnats i Kalmar, det har varit en populär aktivitet bland medlemmarna 

Växjö 

Denna del kommer att beröra den studiesociala verksamheten i Växjö. 

Introduktionen 2022 

Introduktionen i Växjö hölls utan en studiesocialt ansvarig i Växjö då denna post var vakant. 
Därav tog ordförande och utbildningsbevakaren i Växjö över det ansvaret. 
Utbildningsföreningarna hade introduktioner för sina nyantagna programstudenter vilket 
fungerade bra. Under veckan var ordförande och utbildningsbevakare i Växjö fysiskt närvarande 
bland föreningarnas aktiviteter och tillgängliga. Upplevelsen var att detta var uppskattat. 
Linnékåren hade även kontakt med polisen för att skapa en trygg miljö på campus. 

Inför introduktionen 2023 

I Växjö hålls introduktionsaktiviteterna veckan innan läsårets början. Planeringen inför 
introduktionen börjar på våren där Linnékåren sammankallar alla introduktionsansvariga (ca 40) 
till en utbildning som hålls tillsammans med studenthälsan och polisen. Innehållet på 
utbildningen är information kring krishantering, polistillstånd, lagar, lokala regelverk samt att 
skapa en god kommunikationsrelation varandra emellan. Efter detta hålls även två 
fadderutbildningar för ca 450 personer tillsammans med studenthälsan där man främst går 
igenom introduktionspolicyn. Man får även ‘cases’ där man i grupp får diskutera händelser som 
kan uppstå under introduktionen. En extra utbildning hålls även på engelska via Zoom för 
internationella studenter och de som missat de föregående tillfällen. Tanken med 
fadderutbildningarna är att ge alla faddrar rätt verktyg för att kunna genomföra introduktionen 
på bästa möjliga sätt och kunna ta hand om de nya studenterna. 
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Arbete med studentföreningar 

Under årets gång har Linnékåren jobbat med att upprätthålla de goda relationerna vi har med 
studentföreningarna i Växjö. Ett viktigt verktyg för det är de regelbundna ordförandetorgen som 
hålls 4–5 gånger per termin. På ett ordförandetorg deltar ordföranden och vice-ordföranden från 
alla studentföreningar. På mötena så går Linnékåren igenom viktig information som berör 
studentlivet. Under året testade vi på att ha gäster från Linnéuniversitetet på varje 
ordförandetorg för att nå ut med information som kan vara viktiga för studenterna. På mötena 
får också alla en chans att ha diskussioner i storgrupp och i mindre grupper. Viktiga frågor som 
diskuterades var samverkan, ekonomi, medlemsantal och tekniska problem i medlemssystem. Vi 
testade även att ha en team-building aktivitet för samtliga vilket var uppskattat och gjorde 
relationerna mellan föreningarna bättre. 

ANDTS och Samverkan för trygghet på Campus 

ANDTS som står för alkohol, narkotika, dopning, tobak och spel om pengar är en grupp 
bestående av Linnékåren, Studenthälsan, Sivans studentpub, Slottstallarna, Växjö Kommun, 
Region Kronoberg, Polisen, VGT och VUGI. Gruppen som arbetar för en studentmiljö fri från 
narkotika och doping, med minskade skadeverkningar av alkohol, tobaksbruk och spel träffas 
regelbundet varje termin för att diskutera pågående problem på campus. Under året gästade 
gruppen på flera av Linnékårens event och fick inblick i studenternas problem. Den viktigaste 
frågan var ökad droganvänding på campus. 

Samverkan för trygghet är en grupp bestående av Linnékåren, Linnéuniversitetet, hyresvärdarna 
på campus, Vöfab, polisen samt Växjö kommun som jobbar för trygghet på campus. Under 
föregående år har man haft fokus på fysiska lösningar till trygghetsproblemen, men i år har 
fokuset mer varit på information. Vi fick resultat från 2022 som påvisade en ökad trygghet på 
Campus från 2021 men under 2023 har campus tyvärr blivit mer otryggt, till stor del på grund av 
att gängkriminella för verksamhet på området. Gruppen påpekade dels olaglig 
andrahandsuthyrning där kriminella sätter upp lokala utposter, dels dålig kommunikation med 
polisen som stora anledningar. 

Valborg 

Den näst största studiesociala aktiviteten på året är Valborgsfirandet. Firandet hölls av kåren 
tillsammans med intresserade studentföreningar vid Linnéuniversitetet. Amfium abonnerades 
och det hölls många aktiviteter under de fyra dagar som firandet pågick. Planerandet tillgodosåg 
studenternas behov, vattenstationer sattes ut, indelningar gjordes och ett schema sattes ihop för 
att ge alla föreningar en möjlighet att genomföra en aktivitet och få den marknadsförd. Detta var 
en aktivitet som möjliggjorde en marknadsföring av det pågående kårvalet samt bidrog till att ge 
studenter en gemensam plats att fira valborgsmässoafton som är en viktig del i den studentikosa 
traditionen vid campus Växjö. I år höll även Linnékåren en konsert tillsammans med Sivans 
Studentpubs Medlemsföreningar. 

BEM-aktiviteter 

Arbetsgruppen Behov, Engagemang och Mervärde jobbade flitigt med medlemsaktiviteter under 
året. Arbetsgruppen består av styrelseledamöter och anställda vid Linnékåren. Varje vecka 
(undantag för juluppehåll) hade vi medlemskaffe där vi gav ut gratis kaffe, profilprodukter och 
ibland fika. På medlemskaffena var det vanligt att en samarbetspartner till oss gästade och 
informerade studenterna om något som de hade i kikaren. I november sålde vi även 90 biljetter 
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till studenter som ville följa med oss till Huseby julmarknad. Vi hade regelbundet CSN-frukostar 
under året där vi bjöd 50 studenter på gratis frukost när CSN började bli knapert. Under året var 
Sivans studentpub vänliga att låna ut sina lokaler för detta event. På hösten genomförde vi en 
pride-hangout då vi kände att HBTQ+ studenter saknade en samhörighet och efterfrågade 
eventet. Eventet blev succé och ledde till att vår campusfamilj blev ännu större när LnuGBTQ+ 
blev en studentförening. Under våren visade vi vår gröna sida och hade en vegansk studentlunch, 
en campusuppstädning och en stor loppmarknad med över tio utställare och över hundra 
deltagare. Under våren firade vi även Pride med att gå i paraden och ha ‘Rainbow Rumble’ där vi 
hade en fullspäckad dag med aktiviteter. 

Hyreskampanj med Hyresgästföreningen 

Under höstterminen jobbade vi intensivt med Hyresgästföreningen efter att hyresvärdarna på 
campus yrkade på att höja hyrorna med upp till 12%. Vi började med att utforma en 
kampanjplan där Linnékåren skrev två debattartiklar, Hyresgästföreningen knackade dörr på 
campus, Linnékåren spred information och gjorde en namninsamling samt att vi tillsammans höll 
event. Detta visade sig väldigt framgångsrikt och hyreshöjningarna på campus var inte mer än 
4% samt att ett av campus postnummer blev det snabbast växande i antalet medlemmar i 
Hyresgästföreningen. Det visade sig också att hyresgästerna på Docenten skulle få ha mer 
förmåner såsom gratis vatten. 

Organisationsförändringar 

Under verksamhetsåret 2022/2023 genomfördes det av olika orsaker flera nyrekryteringar av 
tjänstepersoner. Tjänsten som marknadskoordinator har utlysts och tillsatts vid två tillfällen 
under året. Den rena administratörstjänst som vi tidigare hade i Kalmar avskaffades via en 
omorganisation och vi valde istället att anställa ytterligare ett studentombud i Kalmar. 
Administratörens tidigare arbetsuppgifter delegerades till studentombuden i Kalmar samt 
administratören i Växjö. Vi har under året även gjort en nyrekrytering av administratör i Växjö. 

Stadgeändringar 

Medlemsmöte 1 och medlemsmöte 2 röstade igenom att frasen “styrelsens sammansättning får inte 

innebära att presidiet utgör en majoritet av styrelsens sammansättning” skulle tas bort ur stadgarna, detta 
fastställdes av universitetsstyrelsen i december 2022 och därmed togs den frasen bort ur 
stadgarna. 

Avslutning 

Avslutningsvis vill vi tacka för detta år. Avgående styrelse har tyckt att det har varit mycket 
givande att jobba för studentlivets och studiekvaliténs utveckling. Vi vill tacka alla studenter, 
föreningar, samarbetspartners, kommuner samt Linnéuniversitetet för ett mycket givande 
samarbete. Vi vill även tacka verksamhetsrevisorerna och vår räkenskapsrevisor, ert arbete har 
underlättat för oss. Vi vill rikta ett extra stort tack till tjänstepersonerna. Vårt arbete hade inte 
varit möjligt utan er. 
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Uppföljning av rambudget 

Årets rörelseresultat landade på – 337 725 kr, vilket är bättre än det budgeterade underskottet på  
-590 154 kr. Detta verksamhetsår har präglats av diverse utmaningar, främst kopplat till rättstvisten. 
Organisationen har aktivt arbetat med att hålla nere kostnader och göra besparingar i den mån det går, utan 
att verksamheten i sig stannar upp. I år vägdes rörelseresultatet till stor del upp av våra finansiella poster. 
Den positiva förändringen i organisationens värdepapper innebar nämligen ett resultat efter finansiella 
poster på -55 304.    

 

Kommentarer på avvikelser:  

1. Lägre medlemskapsförsäljning än förväntat. Att skapa ett attraktivt medlemskap och nå upp till de 
nivåer som var innan pandemin förblir en utmaning för oss.  

2. Vi erhöll en ersättning från vårt försäkringsbolag för våra advokatkostnader i samband med 
rättstvisten.  

3. Personalkostnader har varit lägre än budgeterat. Beror främst på att besparingar gjorts i samband 
med tillfälligt vakanta poster, personalomsättning, tillfälligt nedsatta arbetsgivaravgifter samt 
diverse personalavvikelser.  

4. Största delen av marknadsföringsbudgeten tenderar att spenderas på diverse profilprodukter. 
Under året har vi försökt använda upp de vi redan har samt prioriterat billigare alternativ och 
kombinationer.  

5. Vi har sagt upp ett förråd, vilket innebär en besparing på lokalkostnader. I budgeten var det även 
medräknat avgifter för borttappade nycklar mm, något som vi i slutändan inte behövde betala för.  
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6. Inköpen till kontoret blev högre än budgeterat då mer elektronisk utrustning än förväntat behövdes 
bytas ut under året.  

7. Kontorsdriften blev lägre än budgeterat i år. Vi har arbetat aktivt med att säga upp tjänster och 
förhandla fördelaktiga avtal. Många bäckar små resulterade därmed i en märkbar besparing i denna 
kategori.  

8. Att medlems och föreningsförmåner gått över budget beror på att bidrag av de medel som 
beslutades på medlemsmötet i december har betalats ut till Lék-Stugan. Denna räknades inte in i 
rambudgeten, då de var oklart när utbetalningarna skulle ske. Totalt har 920 000 kr av den beslutade 
miljonen betalts ut under vårterminen.   

9. Att övriga kostnader gick över budget beror främst på att advokatkostnaderna blev högre än 
förväntat samt att vi behövde skriva ner en fordran på ca 74 000 kr (pga. konkurs). 
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Årsbokslut       

Org.nr. 829500-9388       

        
FÖRVALTNINGSBERÄTTELSE     
Årsbokslutet är upprättat i svenska kronor, SEK    

        

        

        
Verksamhet och ändamål     

Linnékåren bedriver verksamhet för studenter vid Linnéuniversitetet i Växjö och Kalmar. Föreningens 
huvudsakliga syfte är att bevaka och medverka i utvecklingen av utbildningen och 
förutsättningen för studier vid Linnéuniversitetet. Linnékåren ska också främja medlemmarnas studier 
och vad som har sammanhang med studierna i samverkan med omgivande samhälle.  

        

Flerårsöversikt       

        

    2022/2023 2021/2022 2020/2021 2019/2020 
Nettoomsättning   2 349 864 1 772 188 984 263 2 824 000 
Resultat före finansiella poster -337 723 -5 815 -116 093 813 308 
Soliditet (%)    67,61 65,25 64,24 67,87 
Balansomslutning    12 592 541 13 132 132 13 786 246 13 137 058 

        
Definitioner av nyckeltal, se noter     

        
        

  
Beträffande föreningens resultat och ställning i övrigt hänvisas till efterföljande resultat-och 
balansräkningar samt föreningens verksamhetsberättelse.  

        

        

        

        
Resultatdisposition       

        
Medel att disponera       
Balanserat resultat   8 569 109    
Årets resultat   -55 304    

    8 513 805    

        
Förslag till disposition      
Balanseras in i ny räkning  8 513 805    

    8 513 805    

        

        

https://sign.visma.net/sv/document-check/8f412697-9c9a-419a-9f72-65cf00a79e8b

Electronically signed / Sähköisesti allekirjoitettu / Elektroniskt signerats / Elektronisk signert / Elektronisk underskrevet

www.vismasign.com

24



12 

 

                                        

RESULTATRÄKNING                 
,,,,,,,, Not   

2022-07-01 
2023-06-30  

2021-07-01 
2022-06-30 

        
Föreningens intäkter      
Medlemsavgifter    1 395 691  1 266 185 
Bidrag      7 954 550  8 370 402 
Övriga rörelseintäkter   954 173  506 003 
Summa föreningens intäkter  10 304 414  10 142 590 

        

        
Föreningens kostnader      
Övriga externa kostnader   -4 230 110  -3 458 847 
Personalkostnader   2 -6 412 027  -6 648 015 

Av- och nedskrivningar av materiella och immateriella 
anläggningstillgångar 0  -41 542 
Summa föreningens kostnader  -10 642 137  -10 148 404 

        
Rörelseresultat    -337 723  -5 815 

        
Finansiella poster       
Resultat från övriga finansiella anläggningstillgångar 277 806  -280 736 
Räntekostnader och liknande resultatposter -629  -447 
Ränteintäkter och liknande resultatposter 5 242  0 

     282 420  -281 184 

        
Resultat efter finansiella poster  -55 303  -286 998 

        
Bokslutsdispositioner      
Återförning kolsolidieringsfond Växjö kommun 58 400  58 400 
Nedskrivning långfristig fordran Växjö Kommun -58 400  -58 400 

     0  0 

        
Årets resultat    -55 303  -286 998 
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BALANSRÄKNING   Not 2023-06-30  2022-06-30 
TILLGÅNGAR       

        
Anläggningstillgångar      

        
Immateriella anläggningstillgångar     
Medlemssystem   3 0  0 
Summa immateriella anläggningstillgångar 0  0 

        
Finansiella anläggningstillgångar     
Andra Långfristiga 
värdepappersinnehav 4 7 603 527  7 325 720 
Andra långfristiga fordringar 5 829 287  962 231 
Summa finansiella anläggningstillgångar 8 432 814  8 287 952 

        
Summa anläggningstillgångar  8 432 814  8 287 952 

        
Omsättningstillgångar      

        
Varulager m.m.       
Råvaror och förnödenheter  20 082  107 110 
Summa varulager    20 082  107 110 

        
Kortfristiga fordringar      
Kundfordringar    1 705 390  1 562 588 
Övriga fordringar    358 361  126 707 
Förutbetalda kostnader och upplupna intäkter 237 905  114 623 
Summa kortfristiga fodringar  2 301 656  1 803 918 

        
Kassa och bank       
Kassa och bank     1 837 990  2 933 152 
Summa kassa och bank   1 837 990  2 933 152 

        
Summa omsättningstillgångar  4 159 728  4 844 180 

        
SUMMA TILLGÅNGAR  12 592 541  13 132 132 
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BALANSRÄKNING   Not 2023-06-30  2022-06-30 
EGET KAPITAL OCH SKULDER     

        
Eget kapital       
Eget kapital vid räkenskapsårets början  8 569 109  8 856 107 
Årets resultat    -55 304  -286 998 
Eget kapital vid räkenskapsårets slut 8 513 805  8 569 109 

        

        
Avsättningar       
Konsolideringsfond Studenthälsan  171 067  233 003 
Konsolideringsfond Studentföretag i 
Växjö AB 6 674 033  732 433 
Konsolideringsfond Mötesplats Campus 59 311  61 774 
Övriga avsättningar   7 0  400 000 
Summa avsättningar   904 412  1 427 210 

        

        
Kortfristiga skulder      
Förskott medlemskap   53 400  55 800 
Leverantörsskulder    143 475  170 440 
Övriga skulder    348 258  338 472 
Upplupna kostnader & förutbetalda intäkter 2 629 192  2 571 099 
Summa kortfristiga skulder  3 174 325  3 135 811 

        

        
SUMMA EGET KAPITAL OCH SKULDER 12 592 541  13 132 130 
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NOTER         

        
Not 1 Redovisningsprinciper     

        
Årsbokslutet är upprättat i enighet med Bokföringsnämndens allmänna råd.  
        
Immateriella anläggningstillgångar    Antal år 
Tillämpade avskrivningstider:     
Medlemsystem      5 

                

        
Noter till resultaträkningen     

        
Not 2  Medelantal anställda  2022/2023  2021/2022 

        

 
Medelantalet anställda bygger på av 
föreningen betalda närvarotimmar 
relaterade till en normal arbetstid. Siffran 
inkluderar därmed både tjänstepersoner 
och presidium. 

   

    

        

        

 Medelantalet anställda har varit 12,6  13,5 

        

        
Noter till balansräkningen      

        
Not 3 Medlemssytem      

        

 Ingående anskaffningsvärden 376 250  376 250 

 Utrangeringar   -376 250  0 

 Utgående anskaffningsvärden 0  376 250 

 Ingående avskrivningar  376 250  376 250 

 Återförda avskrivningar på utrangeringar -376 250  0 

 Utgående avskrivningar  0  376 250 

 Redovisat värde  0  0 

                

        
Not 4 Andra långfristiga värdepappers innehav    

        

 Ingående anskaffningsvärden 7 606 457  7 606 457 

 Utgående anskaffningsvärden 7 606 457  7 606 457 

 Årets förändring  277 806  -280 736 

 Utgående nedskrivning  -2 930  -280 736 

 Redovisat värde  7 603 527  7 325 721 
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Not 5 
Andra långfristiga 
fordringar     

        

 Ingående anskaffningsvärden 2 846 611  2 940 201 

 Årets avskrivning  -58 400  -58 400 

 Årets amorteringar  -74 544  -35 190 

 Utgående anskaffningsvärden 2 713 667  2 846 611 

        

 Ingående nedskrivningar  -1 884 380  -1 884 380 

 Utgående nedskrivningar  -1 884 380  -1 884 380 

 Redovisat värde  829 287  962 231 
        

 

Avskrivningar av fordran på Växjö Kommun sker planmässigt under 40 år från och med 
1996-01-15 enligt avtal.         

 

        
Not 6 Konsolideringsfond Studentföretag i Växjö AB   

     Ingående värde 732433 

 
Konsolisideringsfond Studentföretag i 
Växjö Årets förändring -58 400 

     Utgående värde 674 033 

        

 

Avskrivning av konsolideringsfond sker planmässigt under 40 år från och med 1996-01-15 
enligt avtal 

                

        
Not 7 Övriga avsättningar  Ingående värde  400 000 

     Årets förändring -400 000 

       0 

 Rättstvisten som uppstod 2021 är avslutad, därav återförs avsättningen gällande denna. 

        

        

                
Övriga noter       

        
Not 8 Definition av nyckeltal     

        
Soliditet        
Eget kapital i procent av balansomslutning    
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Fastställande av verksamhetsberättelse 2022/23 

Styrelsen vid Linnékåren 2022/23 fastställer härmed verksamhetsberättelsen 2022/23.  

Vi intygar att verksamhetsberättelsen ger en rättvisande bild av det verksamhetsår som vi gavs 
förtroende för. 
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Bilaga till Linnékårens verksamhetsberättelse 22-23 

 

Studentkårens studiesociala arbete är en bred och mångfacetterade del av organisationens 
verksamhet som går in i många olika delar. Nedan redogörs för det studiesociala arbetet under 
verksamhetsåret med utgångspunkt från Kalmar och Växjö̈. I och med att den studiesociala 
verksamheten är väldigt omfångsrik har vi valt att fokusera på̊ utvalda delar som haft större 
relevans för arbetet under året. 
  

 

Denna del kommer att beröra den studiesociala verksamheten i Kalmar.  

 

Varje år i månadsskiftet augusti/september inträffar den två veckor långa introduktionen i 
Kalmar som är till för de nya studenterna på Linnéuniversitetet. Introduktionen anordnas så att 
de nya studenterna ska känna sig välkomna och få en bra start på sin studietid och planeras 
primärt av Kalmars utbildningsföreningar. Föreningarna anordnar egna introduktioner för de 
program och kurser där de utövar utbildningsgranskning. Under introduktionen i Kalmar så 
anordnar även Linnékåren egna evenemang som är gemensamma för alla nya studenter. År 2022 
så planerade Linnékåren att ha en kraftigt förminskat Garden Party och kårkväll med mer fokus 
på mingel mellan föreningarna och ge studenterna en chans att träffa nya människor även utanför 
sina utbildningar. Dessa evenemang var inte särdeles lyckade, evenemangen var planerade med 
föreningarna med målet att det skulle vara så billigt som möjligt och var därför starkt beroende på 
föreningarnas hjälp för att evenemanget skulle kunna genomföras, men föreningarna levererade 
inte på sin del och därför var det inte så mycket som hände och det blev väldigt mycket arbete för 
kårens arbetare då föreningarna inte hjälpte till som de skulle. På grund av denna situation på 
Garden Party så valde jag också att ställa in kårkvällen. 
 
Vi hade också en brännbollsturnering och Linnécupen som var väldigt lyckade. 
Brännbollsturneringen och Linnécupen var tävlingar mellan de olika föreningarna där de kunde 
avgöra mellan sig vem som var bäst och kunde ta hem en vandringspokal som de kunde förvara 
på sina kontor fram tills nästa introduktion. 

 

I Kalmar har vi försökt arbeta mot ett bättre samarbete och förståelse mellan kåren och 
studentföreningarna, ett arbete som har gått trögt men framåt under året, med goda 
förutsättningar att gå ännu längre nästa år. 
 
För att hålla kontakten med föreningarna hölls ett ordförandetorg sista torsdagen i månaden samt 
ett sexmästarmöte näst sista torsdagen i månaden under terminstider. Där föreningsaktiva 
kommer för att få information från kåren och dit vi även bjöd gäster som vi ansåg kunde vara 
viktigt för föreningarna och studentlivet i Kalmar.  

 

Under våren 2023 så öppnade det nya kårhuset, LéK-Stugan i Kalmar. Ett arbete som Linnékåren 
och Kommunen har jobbat med under många år. Uppstarten går mycket slött, men 
förhoppningen är att fler och fler gäster ska komma över tid.  

 

Några gånger per termin så träffades ANDT(S) gruppen i Kalmar, en grupp som består av 
Studenthälsan som sammankallande, Linnékåren, Kommunpolisen, Regionen, Kommunen och 
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stadens studentpubar. I denna grupp diskuterar vi den generella säkerhetssituationen i Kalmar, 
med extra fokus kring just ANDT(S) (Alkohol, Narkotika, Doping, Tobak, Spel) frågor. Mycket 
fokus under året har luggit kring skjutningarna i staden samt förtäring av rusdrycker och 
narkotika. Vi har även diskuterat mycket kring utvecklingen av förtäringen av lustgas i samhället.  

 

Studiesocialt ansvarig i Kalmar samt ordförande i Linnékåren sitter som studentrepresentanter i 
Kalmar kommuns näringslivsråd. I denna grupp så bjuder kommunen in företag som de tycker 
har ett positivt avtryck på näringslivet. I gruppen har även Kalmar kommuns universitetsstrateg, 
näringslivschef samt kommunalråd deltagit. 
 
Målet med gruppen är att knyta kontakter och skapa samarbeten mellan företag och föreningar i 
kommunen. Ordförande och studiesocialt ansvarig har uppskattat dessa aktiviteter.   

 

Utöver introduktionen så har Linnékåren haft ett flertal aktiviteter under året:  
CSN Frukost:  
Under årets gång har CSN-frukostar anordnats i Kalmar, det har varit en populär aktivitet bland 
medlemmarna där vi dagen innan CSN varje månad har bjudit på korv.  
Tipspromenad:  
I Kalmar hölls en tipspromenad med en cykel som belöning. Temat var Kalmars historia och 
hade en del deltagare men inte så många som vi hoppats på.  
Julsittning:  
Vi höll i en julsittning med pris för bästa utklädnad. Den var väldigt uppskattad av de som var 
där, men vi hade också på detta evenemang hoppats på fler deltagare.  
Valborg:  
Under 2023 hölls för första gången på mycket länge ett valborgsfirande i Kalmar, om än inte lika 
stort som i Växjö så är ambitionen att det ska växa med tiden i Kalmar så att starkare 
studenttraditioner kan upprättas igen. 
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Missive 

§26 

22-11-2023 

 
 
Verksamhetsrevisorernas berättelse  
 
Verksamhetsrevisorerna har granskat huruvida föregående styrelse arbetat korrekt och så att 
policydokument och stadgar efterlevts. I bilagan tillhörandes detta dokument finner du 
verksamhetsrevisorernas berättelse. 
 
Medlemsmötet föreslås besluta: 
• att lägga informationen till handlingarna 
 
____________________________________________________________________________________ 
 
The auditors have looked at how the board has worked during their year and if it was conducted correctly, 
and if the Linnaeus Union’s statues as well as regulating policy documents have been followed. In the 
attached document you can see the auditors report and their statement regarding the previous boards work. 
 
The meeting is proposed to decide: 

• To add the information to the documents 
 
Matti Welin 
Ordförande Linnékåren 
President of the Linnaues Union 
2023-11-22 
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RAPPORT FRÅN VERKSAMHETSREVISORER 

Linnékåren Kalmar/Växjö 

 
I vår roll som verksamhetsrevisorer har vi granskat Linnékårens verksamhetsberättelse och styrelsens arbete, samt 
årsredovisningens innehåll och räkenskaper för verksamhetsåret 2022/07/01 - 2023/06/30.  
 
Det är styrelsen som är ytterst ansvarig att arbeta fram en årsredovisning inklusive verksamhetsberättelse i enlighet 
med god redovisningssed och för att sköta verksamheten i enlighet med kårens antagna stadgar.  
 
Efter en genomgång av tillgängliga underlag där vi inspekterat samtliga mötesprotokoll, och sett över 
verksamhetsberättelse samt ekonomisk berättelse kan vi konstatera att årsredovisningen är baserad på en god ekonomi 
och en förvaltning i enlighet med god redovisningssed. Vi har främst sett över omständigheterna kring uppstarten av 
LÉK-stugan, hanteringen av rättstvisten från introduktionsveckan i Kalmar 2021 samt tittat på hur kårstyrelsen har 
förhållit sig till olika inkomna äskningar.  
 
Utöver detta har vi sett över kårens ekonomiska förutsättningar och resultat. Det vi ser ur en ekonomisk synpunkt är att 
året har drabbats av lägre intäkter från olika håll. Färre utställare på mässor och mindre intäkter från Växjö kommun 
har gjort att kårens budget har behövt justeras.  
 
Vi ser att kårstyrelsen har haft medlemmarna i fokus, samt att man genomfört sitt verksamhetsår utifrån uppsatt 
verksamhetsplan.  
 
Vi rekommenderar nuvarande styrelse att uppmuntra föreningarna att begära Linnékårens medlemskap vid äskningar. 
Vi rekommenderar även mer utförliga missiv till medlemsmöten, särskilt i ekonomiska frågor. Detta för att 
medlemmar bättre ska kunna förbereda sig och ha tillräcklig information.  

Baserat på vår analys anser vi att: 
• Årsredovisningen, inklusive styrelserapporter och övrigt material, är upprättad enligt god redovisningssed och 
baseras på ett ordnat och ordentligt arbete. 

• Styrelsens ledamöter har utfört sitt uppdrag med nit och redlighet och i enlighet med kårens stadgar. 

Vår rekommendation är således: 
• Att kårens årsredovisning kan fastställas, och att 

• Bevilja samtliga styrelsens ledamöter ansvarsfrihet. 

 

Göteborg/Lund 24/11-2023 

Ali Al-Zargani  

Louise Ahlström  

Verksamhetsrevisorer 
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Missive 

§27 

22-11-2023 

 
 
Räkenskapsrevisorns berättelse 
 
Linnékårens räkenskapsrevisor är inhyrd av en professionell revisionsbyrå, som har granskat föregående 
styrelses ekonomiska och finansiella arbete, och säkerställer så att allt ser bra och transperent ut. I bilagan 
tillhörandes detta missiv finner du räkenskapsrevisorns berättelse rörande föregående styrelses ekonomiska 
arbete. 
 
Medlemsmötet föreslås besluta: 
• att lägga informationen till handlingarna 
 
____________________________________________________________________________________ 
 
The accountant of the Linnaeus Union is hired form a professional accountant firm. He has looked at how 
the previous board worked economically and financially and ensures that everything looks good and 
transparent. In the attached document you will see the accountants report and their statement regarding the 
previous board’s economics.  
 
The meeting is proposed to decide: 

• To add the information to the documents 
 
Matti Welin 
Ordförande Linnékåren 
President of the Linnaues Union 
2023-11-22 
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Missive 

§28 

22-11-2023 

 
 
Ansvarsfrihet för föregående styrelse 
 
Under detta medlemsmöte har vi diskuterat bakgrundsfaktorer till om föregående styrelse ska få 
ansvarsfrihet, vilket görs varje medlemsmöte i december. Att ge föregående styrelse ansvarsfrihet innebär att 
de inte längre hålls ansvariga för Linnékårens organisation. Både verksamhetsrevisorerna och 
räkenskapsrevisorn har rekommenderat mötet att bevilja föregående styrelse ansvarsfrihet 
 
Medlemsmötet föreslås besluta: 
• att bevilja föregående styrelse ansvarsfrihet 
 
____________________________________________________________________________________ 
 
During this meeting we have discussed background factors for potentially granting the previous board 
freedom of liability. This is something that is done every member´s meeting in December. Being granted 
freedom of liability means that the previous board no longer holds any responsibility for the Linnaeus 
Union´s organization. Both the auditor and the accountant in their reports recommend that the board gets 
freedom of liability.  
 
The Members’ Meeting is proposed to decide: 

• to grant the previous board freedom of liability 
 
Matti Welin 
Ordförande Linnékåren 
President of the Linnaues Union 
2023-11-22 
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Missive 
§29 

22-11-2023 

 
Inkludering av EUniWell-kommittén i Linnékårens 
verksamheter 
Linnéuniversitetet ingår som ett av elva europeiska lärosäten som samarbetar inom ramen för 
europauniversitetet EUniWell (European Universities for Well-being). Under perioden 2020-2023 
genomfördes en pilotfas där Linnékåren deltagit. EU-kommissionen beviljade med start från 1 november 
2023 har EUniWell antagit ett nytt strategiskt ramverk för verksamheten fram till 2023 samt en period om 
4+2 år. Syftet med EUniWell är att vara en röst för well-being i Europa (studenters psykosociala hälsa och 
studiesituation), att bygga upp en infrastruktur och organisation som bidrar till ökade utbyten och 
samarbeten samt främja gemenskap mellan studenter.  
 

EUniWell-kommittén inom Linnékåren inrättades under innevarande år och syftar till att föra studenternas 
talan och att ge inflytande åt studenterna i samarbetet. På respektive deltagande lärosäte finns motsvarande 
organ samt en central koordinering i samarbetet via en Chief Student Officer och en gemensam Student 
Board. En viktig åtgärd för Linnékåren blir att stärka och synliggöra arbetet inom EUniWell samt väva in det 
arbetet i Linnékårens styrdokument. Styrelsen föreslår för medlemsmötet att inkludera ett nytt stycke i 
åsiktsdokumentet om arbetet med EUniWell (se bilaga), samt föreslår att få i uppdrag att tillse att integrera 
arbetet med EUniWell i kommande verksamhetsplan för 2024/2025 för att skapa kontinuitet, långsiktighet 
och inflytande.       
 
Medlemsmötet föreslås besluta: 

• Att inkludera stycket om EUniWell i Linnékårens åsiktsdokument (se bilaga) 

• Att ge styrelsen i uppdrag att integrera arbetet med EUniWell i kommande verksamhetsplan. 
____________________________________________________________________________________ 
Linnaeus University is one of eleven European institutions collaborating within the framework of the 
European University EUniWell (European Universities for Well-being). During the period 2020-2023, a 
pilot phase was conducted, in which the Linnaeus Union participated. With the approval of the EU 
Commission, starting from November 1, 2023, EUniWell has adopted a new strategic framework for its 
activities until 2023 and a period of 4+2 years. The purpose of EUniWell is to be a voice for well-being in 
Europe (students psychosocial health and study situations), to build infrastructure and an organization that 
contributes to increased exchanges and collaborations, and to promote community among students.  
 

The EUniWell Committee within the Linnaeus Union was established during the current year and aims to 
represent the students and provide influence to the students in the collaboration. At each participating 
institution, there is a corresponding body, as well as central coordination in the collaboration through a 
Chief Student Officer and a common Student Board. An important measure for the Linnaeus Union is to 
strengthen and highlight the work within EUniWell and to incorporate this work into the Linnaeus Union's 
governing documents. The board proposes to the membership meeting to include a new section in the 
opinion document about the work with EUniWell (see appendix) and proposes to be tasked with ensuring 
the integration of the work with EUniWell in the upcoming operational plan for 2024/2025 to create 
continuity, long-term planning, and influence. 
 
The Members’ Meeting is proposed to decide: 

• To include the text segment about EUniWell into the Linnaeus Union´s document of opinion. 

• To task the Union Board to integrate the work with EUniWell into the upcoming operation plan 
for 20245/2025 

 
Matti Welin 
Ordförande Linnékåren - President of the Linnaues Union  
2023-11-22 
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Bilaga / Appendix   §29 

 

Följande stycke föreslås inkorporeras i Linnékårens åsiktsdokument, i syfte att göra EUniWell-kommitten 
till en reguljär verksamhet inom Linnékåren: 

 

EUniWell 
Linnékåren ska sträva efter att studenternas röster hörs och får inflytande i alla relevanta arenor där 
Linnéuniversitetets arbete påverkar studenter. Linnéuniversitetet har sedan år 2020 ingått i EUniWell 
(European Universities for Well Being), som är en universitetsallians beståendes utav flera lärosäten runt 
om i Europa. Sedan 1 november 2023 har EUniWell gått från att vara ett pilotprojekt till att bli del av 
universitetets reguljära verksamhet. EUniWell medför flertalet möjligheter för oss studenter, och för att 
säkerställa att arbetet utförs utifrån studenternas bästa vill Linnékåren vara en aktiv och bidragande part i 
Linnéuniveristetets arbete i alliansen. Under Linnékåren har därför etablerats en EUniWell-kommitté som 
arbetar med precis detta. Kommittén ska alltid ledas av en kårstyrelseledamot, men alla studenter vid 
Linnéuniversitet är välkomna att söka till kommittén och bidra till dess arbete så länge de är medlemmar i 
Linnékåren. Syftet med EUniWell-kommittén är alltså både att skapa mervärde för medlemmar i 
Linnékåren, samt att säkerställa ett gott studentperspektiv och studentinflytande inom EUniWell.  

__________________________________________________________________________________ 

EUniWell (english) 
The Linnaeus Union aims to strive for the students' voices to be heard and have influence in all relevant 
arenas where Linnaeus University's work affects students. Since 2020, Linnaeus University has been a part 
of EUniWell (European Universities for Well-being), which is a university alliance consisting of several 
institutions across Europe. Since November 1, 2023, EUniWell has transitioned from being a pilot project 
to becoming part of the university's regular operations. EUniWell brings several opportunities for us 
students, and to ensure that the work is carried out in the best interest of students, the Linnaeus Union 
aims to be an active and contributing participant in Linnaeus University's work within the alliance. 
Therefore, an EUniWell committee has been established within the Linnaeus Union to work on precisely 
this. The committee is always to be led by a union board member, but all students at Linnaeus University 
are welcome to apply and contribute to its work as long as they are members of the Linnaeus Union. The 
purpose of the EUniWell committee is both to create added value for members of the Linnaeus Union 
and to ensure a strong student perspective and student influence within EUniWell. 

 

 

Matti Welin 

Ordförande / President 

2023-11-23 
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Missive 
§30 

23-11-2023 

 
Ändring av pris för helårsmedlemskap 
 
Vi vill ändra prissättningen av helårsmedlemskap i Linnékåren, så att det blir billigare att köpa 
helårsmedlemskap i slutet av terminerna. Vi föreslår medlemsmötet att korrigera priset av helårsmedlemskap 
till 250 SEK i november och december, samt april och maj. Syftet är att skapa ett värde i att köpa 
helårsmedlemskap senare i terminerna, som i dagsläget inte finns. 
 
Medlemsmötet föreslås besluta: 

• Att priset för helårsmedlemskap i Linnékåren sänks till 250 SEK i november, december, april och 
maj. 

____________________________________________________________________________________ 
 
We want to change the price of full year membership in the Linnaeus Union, making it more affordable at 
the end of the semesters. We propose the member´s meeting to change the prize to 250 SEK in November 
and December, as well as in April and May. The purpose of this is to create more value in purchasing a full 
year membership later in the semesters, which we believe is not currently the case. 
 
The Members’ Meeting is proposed to decide: 

• That the prize of full year membership in the Linnaeus Union is changed to 250 SEK in November, 
December, April and May. 
 
 

Matti Welin 
Ordförande Linnékåren - President of the Linnaues Union  
2023-11-22 
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